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Abstract (en)
A shredder (12) for materials (16) such as documents, packaging or the like is connected to a vibration compacter (13) to form a unit (11). Apart from
a cutting mechanism (14), the particles (17) fall into a container (20) which is clamped onto a vibrating frame (28) and stands on a roller conveyor
(36). Compaction to one third of the usual particle body is possible. The vibration generator functions horizontally in one axis. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Zerkleinerungsvorrichtung (12) für Materialien (16) wie Dokumente, Verpackungen o.dgl. wird mit einem Vibrationsverdichter (13) zu
einer Einheit (11) verbunden. Außer einem Schneidwerk (14) fallen die Partikel (17) in einen Behälter (20), der an einem Schwingrahmen
(28) eingeklemmt ist und auf einer Rollenbahn (36) steht. Es ist eine Verdichtung auf ein Drittel des üblichen Partikelvolumens möglich. Der
Schwingungserzeuger arbeitet einachsig horizontal. <IMAGE>
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